

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT5446455

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT	
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME	
CONVEYING PARTY DATA		
	Name	Execution Date
	MEYER BURGER AG	12/08/2017
RECEIVING PARTY DATA		
Name:	MEYER BURGER GMBH	
Street Address:	AN DER BAUMSCHULE 6-8	
City:	09337 HOHENSTEIN- ERNSTTTHAL	
State/Country:	GERMANY	
PROPERTY NUMBERS Total: 1		
	Property Type	Number
	Application Number:	13509290
CORRESPONDENCE DATA		
Fax Number:	(703)299-0036	
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>		
Phone:	7032990953	
Email:	harry@wrb-ip.com	
Correspondent Name:	HAROLD	
Address Line 1:	801 N PITT ST #123	
Address Line 4:	ALEXANDRIA, VIRGINIA 22314	
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	000008-039	
NAME OF SUBMITTER:	HAROLD R. BROWN III	
SIGNATURE:	/HAROLD R. BROWN III/	
DATE SIGNED:	03/28/2019	
Total Attachments: 2		
source=MEYERBURGERAG-MEYERBURGERGMBH#page1.tif		
source=MEYERBURGERAG-MEYERBURGERGMBH#page2.tif		

Firma	Information	Bezeichnung
Meyer Burger (Germany) AG, Hohenstein-Ernstthal	Registerbekanntmachungen www.registerbekanntmachungen.de	Löschungen Datum: 08.12.2017 Sprache: Deutsch

Amtsgericht Chemnitz Aktenzeichen: HRB 19213

Bekannt gemacht am: 08.12.2017 18:30 Uhr

Die in () gesetzten Angaben der Geschäftsanschrift und des Unternehmensgegenstandes erfolgen ohne Gewähr.

Löschungen

08.12.2017

HRB 19213: Meyer Burger (Germany) AG, Hohenstein-Ernstthal, An der Baumschule 6-8, 09337 Hohenstein-Ernstthal. Die Hauptversammlung vom 01.12.2017 hat die formwechselnde Umwandlung der Gesellschaft in die Meyer Burger (Germany) GmbH mit Sitz in Hohenstein-Ernstthal (Amtsgericht Chemnitz HRB 31402) beschlossen. Die Umwandlung ist wirksam geworden mit der gleichzeitigen Eintragung des Rechtsträgers neuer Rechtsform in das Handelsregister am 08.12.2017. Als nicht eingetragen wird veröffentlicht: Den Gläubigern der an der Umwandlung beteiligten Rechtsträger ist, wenn sie binnen sechs Monaten nach dem Tag, an dem die Eintragung der Umwandlung in das Register des Sitzes desjenigen Rechtsträgers, dessen Gläubiger sie sind, nach § 19 Abs. 3 UmwG als bekannt gemacht gilt, ihren Anspruch nach Grund und Höhe schriftlich anmelden, Sicherheit zu leisten, soweit sie nicht Befriedigung verlangen können. Dieses Recht steht den Gläubigern jedoch nur zu, wenn sie glaubhaft machen, dass durch die Umwandlung die Erfüllung der Forderung gefährdet wird.

Company name	Information	Description
Meyer Burger (Germany) AG, Hohenstein-Ernstthal	Register announcements	Deletions Date: 12/08/2017 Language: German

www.registerbekanntmachungen.de

Chemnitz District Court file number: HRB 19213

Announced on: 12/08/2017 6:30 p.m.

The information stated in () about the business address and line of business is provided without guarantee.

Deletions

12/08/2017

HRB 19213: Meyer Burger (Germany) AG, Hohenstein-Ernstthal, An der Baumschule 6-8, 09337 Hohenstein-Ernstthal. The General Meeting of 12/01/2017 resolved to reorganize the company with the change of its legal form into Meyer Burger (Germany) GmbH domiciled in Hohenstein-Ernstthal (Chemnitz District Court HRB 31402). The reorganization became valid with concurrent recording of the legal entity with the new legal form in the Commercial Register on 12/08/2017. Non-recorded publication: The creditors of the legal entity participating in the reorganization shall be provided security, if they cannot satisfy their claims, if they produce their claim in writing stating the grounds and amount thereof within six months of the date on which the recording of the reorganization in the register of the location of the respective legal entity of which they are creditors was announced under Section 19(3) UmwG. However, the creditors only have such right if they make it credible that their claims are jeopardized by the reorganization.